



## CN

- 1.笔盖(USB/耳机接口)
- 2.笔筒
- 3.笔头(扭动笔芯出来)
- 4.笔肩
- 5.工作指示灯
- 6.电源键

## EN

1. Pen cover (USB /headphone jack)
2. Pen holder
3. Pen tip (twist the pen core out)
4. Pen shoulder
5. Work indicator light
6. Power button

# CH

## 开/关机:

- 1.开机: 电源键往下拨动, 机器开机, 指示灯绿灯先亮起来, 红绿灯交替闪烁几秒后自动进入录音。
- 2.关机: 电源键往上拨动, 保存录音后, 机器关机。

## 耳机使用方法:

- 1.开机录音过程中需使用耳机, 请拨开USB盖子, 插耳机会自动保存当前录音, 并开始播放当前录音文件。
- 2.关机状态下需使用耳机, 拨开USB盖子, 插耳机, 然后开机, 自动播放第一个文件。
- 3.连续短按两下可切换上/下曲, 每短按一下“上/下”键调节音量, 按耳机的播放键可以暂停播放。

# EN

## Power on:

1. Power on: Press the power button down to turn on the machine. The green indicator light will first turn on, and the traffic lights will flash alternately for a few seconds before automatically entering recording mode.
2. Shutdown: Turn up the power button, save the recording, and then turn off the machine

## Instructions for using headphones:

1. During the boot recording process, headphones are required. Please open the USB cover, and inserting the headphones will automatically save the current recording and start playing the current recording file.
2. When turned off, headphones need to be used. Remove the USB cover, insert the headphones, and then turn on the device to automatically play the first file
3. Short press twice in a row to switch between up/down songs, adjust the volume with each short press of the "up/down" button, and pause playback by pressing the play button on the headphones

---

WARNING: Please mind potential fire risk and strictly follow the instruction manual for charging and storage. For disposal, please check your local authority's website for more information and dispose of the lithium-ion battery safely in accordance with the applicable legal requirements.

